



REFERAT

STYREMØTE DATO:19.03.2024

RASEGRUPPEN FOR JACK RUSSELL TERRIER

Til stede: Sophie Kopperud, PK Hagen, Wibeche Bottolfsen, Susanne Møller Lund, Gunn-Eva Tryland og Ingunn Lia Pedersen (referent)

Godkjenne referat fra sist møte - godkjent

Sak 1 - 04/24 - Permisjonssøknad fra Maria.

Styret har mottatt permisjonssøknad fra leder Maria Huseby frem til 30. juni. Hun vil ikke ha noe med hverken styret eller rasespesialen å gjøre. Styret innvilget søknaden. Nestleder Ingunn Lia Pedersen blir leder i perioden, og varamedlem Gunn-Eva Tryland blir styremedlem. Siden det har vært en del prat rundt om legger vi ut info om endringen på rasegruppens FB-side.

Sak 2 - 04/24 - Rasespesialen

Oppdretterspons - Susanne tar denne jobben i år - Wibeche sender henne liste over klassene. Premiestatus - mange premier er mottatt fra både det lokale næringslivet og private, vi har også lagt ut oppfordring om premier på Facebook. Dette blir premier både til basar/lotteri og klassevinnere. Vi har også fått hovedsponsor Farmina som sponser goodiebags til alle deltakere + fôrsekker til vinnerne. Sløyfer er bestilt fra England. Wibeche informerte om aktivitetdagen på lørdagen - vi trenger dommer til Barn & hund og Mann & hund. Diplomer til Årets JRT 2023 må skrives ut på tykt papir -PK printer ut, Ingunn lager de. Vandrepremier - vinnerne fra i fjor er kontaktet slik at de er på plass til spesialen. Ringsekretær har sagt ja til å være utstillingsleder, og hun må signere en avtale om at hun kjenner til reglene. Vi må ha en dyrevelferdskontrollør - ett par navn kom opp som Ingunn kontakter. Vi må ha fotograf - Ingunn sjekker med en aktuell. Mette Erklev ordner bord til sekretariat, basar, dommerteltet og evt stands. Vi må ordne dommertelt -Wibeche og PK er på saken. Alle må tenke på hvem som kan tenkes å stå i sekretariatet, evt fordeler vi det på styremedlemmer
Dommer ordner fly selv, har muligens med venninne (som betaler selv), i så fall behøves ikke dommermiddag. Hun vil bo nær flyplassen - vi booker hotell når vi vet om de blir 1 eller 2, når de kommer, og hvor lenge de blir (kommer an på fly).

Sak 3 - 04/24 - NTK-samling.

Ingunn informerte fra NTK-samling 16.-17. mars. Vi må nedsette komité for å revidere RAS, så vi er forberedt når vår tid for dette kommer. Vi ble enige om ett par navn som skal spørres, og i tillegg ville PK være med fra styret. Vi må forandre kriteriet ift oppdretterlink fra RG-medlem til NTK-medlem. Styremøtereferatene fra 2024 må sendes til NTK - Ingunn ordner dette. TB-innlegg skal legges på styresiden for gjennomlesing av styret før det blir sendt inn. Sendes fra jack-mailen. Gunn-Eva legger til e-post og tlf på oppdretterlinkene.

Sak 4 - 04/24 - Klubbgenser - status ved Sophie.

Det nærmer seg bestillingsfrist. Vi tar en ny reklamerunde på SoMe, og prøver å reklamere litt for det på utstillingen i Vikersund.

Sak 5 - 04/24 - Roll-up.

Vi trenger noen nye til å ta ansvar for dette. Vi prøver å innhente bilder/filer fra den engelske JRT-klubben. Alle farger og pelstyper burde være representert. Susanne og Ingunn jobber med dette.

Sak 6 - 04/24 - Status VMJ

Ingunn orienterte om hvordan VMJ lå an. Satser på å få neste nr i trykken i starten av mai.

Sak 7 - 04/24 - Årets JRT.

Vi har vedtatt at det skal komme underveisresultater på denne listen. Vi setter følgende frister for innsending: 15.juni - 1.oktober- 31. desember. Sophie legger ut på FB i forkant.

Sak 8 - 04/24 - Diverse

Vi har fått en e-post fra NTK ang. en høring om utkast til revidert regelverk for blod- og fersksporprøver. Alle tar en kikk på dette før neste møte.